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  Conferinta  de  presa  a giulestenilor inainte de meciul de la Buzau are  loc  la  baza
 Pro Rapid, si  participa  la  ea  antrenorul giulestenilor , Dan Alexa si mijlocasul ,
Willfried Moke.

  

  

  Dan Alexa:
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                  " Ne asteapta o deplasare dificila la Buzau. Nu am evoluat cum am
facut-o acasa . Buzaul are o experienta bogata in Liga 2. Este foarte important sa
constientizam ca meciurile in deplasare sunt diferite de cele de acasa. Problema cea mai
mare e omogenizarea. Din cei care sunt de anul trecut au jucat foarte putin. In momentul
de fata sunt 14 jucatori pe 11 locuri . Pulpo este accidentat , Draghia a aparat la Piatra
Neamt , si cred ca va apara si cu Buzau , iar de Manea sunt multumit . E o concurenta
loiala. Rezultatul cu Piatra Neamt ne-a ajutat foarte mult , avem o atmosfera buna. Vor
veni 2 saptamani de pauza, avem nevoie de liniste , sa progresam ca si echipa. Jucatorii
sunt platiti la zi  , cred ca se va prelungi insolventa , ma intereseaza sa duc echipa pe
primul loc. Trebuie sa se acomodeze toti la Rapid , indiferent ca sunt straini sau romani.
"

  

  

      

  

  

Willfried Moke a declarat  :"  In principal ma inteleg bine cu spaniolii , Luque , Embalo ,
dar si Niky Vasile. Sunt fericit ca am semnat cu Rapid . Privind meciul de la Buzau , il vad
cumva similar cu cel pe care l-am disputat cu Berceni "

  
  

  

 2 / 2


